



GREIPSTAD

Styremøte 24.03.09

SKYTTERLAG

Referat styremøte 26.05.08

Til stede: Hovedstyret: Jarle Aarhus, Svein Jåtun, Helge Omdal, Frank Ove Ødegård

Forfall: Gry Vatnedalen, Dagfinn Wemmelvik

11-09 Referat forrige møte, oppfølging av punkter

- 01-09 Svein og Jarle samarbeider om eventuelt innkjøp av gavepremier til stevner.
- 01-09 Jarle tar oppgaven med nøkler og utlevering innlevering og registrering av disse.
- 02-09 Svein og Svein Helge prøver å ha en manual for bruk av elektronikk klar for banesesongen starter for fullt.
- 08-09 Leasing de avtalene det har vært litt misforståelser rundt er i ferd med å få på plass. Det jobbes med.
- 10-09 Dugnad landskytterstevnet 2009. behov og lister i forbindelse med mannskapsbehov, dette må purres. Frank purrer Stalleland for å høre hvordan dugnadskomiteen skal fungere.

12-09 17.mai

- Det ble informert litt angående 17.mai, dette er i rute.

13-09 Greipstadstevnet.

- Stevneleder- opprop – påmelding- Svein Jåtun
 - Resultatansvarlig – Helge Omdal
 - Standplass 100m – Johan Sørli, Torgeir Jåtun, Ivar Fossdal, Anders Hommen
 - Standplass 200m – Svein Høydal, Ole Håkon Eidså, Jarle Aarhus, Frank Ove Ødegård
 - Stevnejury: Svein, Jarle, Helge
- Reserve: Ingvar, Alf Olav, Geir Roland, Dagfinn Wemmelvik, Rune Westhassel.

Helge tar kontakt med Rune Østerhus for å få inn stevnet på Skytestevne.no.
Dugnadliste for stevnet skrives og leveres de involverte ansvar: Frank Ove.

14-09 Samarbeid Gevær og pistolgruppa

- Svein og Jarle har hatt et møte med representanter fra pistolgruppa for om mulig å bedre samarbeidet mellom våre grupper
- Dette jobbes videre med og noen statutter må settes i forbindelse med bruk og deling av utgifter til felles anlegg., Jarle og Svein jobber videre med dette.

15-09 Grasrotandel

- Helge tar initiativ for å registrere oss i grasrotandelen til norsk tipping Svein bistår.



GREIPSTAD

Styremøte 24.03.09

SKYTTERLAG

16-09 Det ble informert litt om ønsker og behov for ny elektronisk innendørsbane.

Eventuelt:

- Vi må ha en gjennomgang av forsikringene. Få tilbud og sjekke ut at vi har tilstrekkelig både når det gjelder våpen utstyr og elektronikk.
Helge følger opp.
- Interne pokaler og skytinger. Frank har jobbet med å rydde opp i gamle resultater, men sliter med å finne frem i alle resultater. De år som det er mangler så teller de stevner som vi har kontroll på.
- Vandrepokal på banestevnet er det ikke kontroll på, Tor H Lund skulle hatt denne til odel og eie i 2003. Det bør vurderes å sette opp ny vandrepokal fom 2010 på banestavnet.
- Det bør lages et skap for oppbevaring av vandrepokaler i lagets eie.
- Statutter for internskytinger samles og gjennomgås for kvalitetssikring på neste styremøte. Disse legges så inn på hjemmeside og disse lamineres og henges opp på Stemtjønn. OBS! Skyttere utenfor kl. 3-5 bør gjennomgås ekstra nøye.
- Nye aktører innen skyting og ammo etableres i sørlandsparken, dette bør vi undersøke i forhold til pris og levering, spesielt med dagens fraktkostnader.
- Det er ytret behov for 1 stk ny sauer i laget. Hvis vi får til en finansiering via sponsor, frifond eller andre typer bidragsytere så er dette i orden og våpen kan kjøpes.

Referent Svein Jåtun